
Bezoek op 13 mei 2024 aan de Stichting Zorgboerderij Slangenburg in 

Doetinchem. 

 

Drie leden van de Participatieraad waren op 13 mei aanwezig bij de 

presentatie over de zorgboerderijen in Oost Gelderland. 

 

De eerste presentatie werd verzorgd voor mevrouw Tamara van Ark, 

voorzitters van de Federatie van Zorgboerderijen. Mevrouw Van Ark was in 

het verleden minister en staatsecretaris. 

• Er zijn in Nederland 1300 zorgboeren, waarvan er 1000 bij de 

federatie zijn aangesloten. Deze 1300 zorgboeren hebben rond de 

30.000 cliënten. De 1000 aangesloten zorgboeren hebben een 

keurmerk en worden geregeld getoetst door de federatie. 

• Als er een zorgboer in opspraak is, dan is dat een zorgboer uit de 

groep van de 300 niet bij de federatie aangesloten zorgboeren. 

• Wij hebben te maken met krapte op de arbeidsmarkt. 

• De bevolkingsopbouw is snel aan het veranderen. 

• Wij hebben last van een dubbele vergrijzing, waarbij een grote 

groep ouderen last heeft van meerdere chronische klachten. 

• Hierdoor neemt de druk op de zorg toe, terwijl er op dit moment al 

onvoldoende plek is.  

 

De tweede presentatie werd verzorgd voor mevrouw Anja Prins, 

wethouder Zorg & Welzijn van de gemeente Apeldoorn. 

• In Apeldoorn wil men woningen voor ouderen dicht bij de 

voorzieningen bouwen, denk aan winkel en medische diensten. 

• Men zet zich in Apeldoorn in om een dement vriendelijke gemeente 

te worden.  

• Zet vandaag de nodige stappen naar de toekomst, daar onze 

bevolking steeds meer zal vergrijzen.  

• Ook wil mevrouw Prins dat de zorgboeren één aanspreekpunt 

krijgen. Dit om de contracten met deze zorgboeren uniform te 

kunnen afsluiten.  

 

De derde presentatie werd gehouden door de voorzitter van de Vereniging 

van Zorgboeren in Oost Geldenland. 

• Deze vereniging omvat 30 zorgboeren, die nauw samenwerken.  



• Men heeft vanuit de vereniging regelmatig overleg met 

vertegenwoordigers van de verschillende gemeentes.  

• Kijk op bijgevoegde link van de website van de vereniging welke 

doelgroepen men kan opvangen en welke activiteiten men kan 

leveren. https://www.zorgboerenoostgelderland.nl/ 

 

Na de pauze waren er verschillende tafelgesprekken. 

 

Uit het tafelgesprek Participatie ging het vooral over de toch vele 
administratieve handelingen waar de zorgboeren ook mee te maken 

hebben.  
Door een lid van onze PR is voorgesteld dat er meer laagdrempelige 

instroom mogelijk moet worden, de zogenaamde voorliggende voorziening 
die ook de zorgboerderij Slangenburg is en de Stadskamer.  

We denken nog teveel in hokjes, en zouden meer in lumpsum financiering 
moeten denken.  

De Zorgboerderij Slangenburg haalt 80% van de inkomsten op deze 
manier binnen.  

Dit gaf best de nodige discussie binnen de tafel Participatie  
 

 
Al met al was het een leerzame bijeenkomst voor de aanwezige leden van 

de Participatieraad. 

 
 

 

https://www.zorgboerenoostgelderland.nl/

